
Bestyrelsesmøde kreds Midtvestjylland  

tirsdag 22/8 2023 

Deltager: Thomas, Heidi og Birgitte. Afbud fra Emilie. 

 

Punkt 1; dagsorden er godkendt. 

 

Punkt 2; referat godkendt. 

 

Punkt 3; siden sidst;  

        -Hovedbestyrelses møde i Odense. Jakker blev diskuteret. De bliver grå. Vi får hver en jakke når der er 

klar. Om lørdagen gennemgik vi hvad de forskellige kredse har planlagt, og frivillige håndbogen blev 

gennemgået. 

 -Djurs sommerland turen gik godt. 

  

Punkt 4; kommende aktiviteter;  

 -Bowling 17 september i Silkeborg og Holstebro. Heidi står for Silkeborg og Birgitte står for 

Holstebro. Der er 14 tilmeldte i Silkeborg og 11 i Holstebro inkl. Heidi og Birgitte. Heidi skaffer 2 banner med 

logo.  

 -Generalforsamling skal være i januar. Vi snakker om uge 4. Herning er midt i kredsen, det 

bliver besluttet at det skal holdes der. Vi skal være medlem af frivillige center Herning, hvilket koster 500 kr. 

pr. år. En kort foredrag med f.eks. Kis, der har ”det unikke barn” eller Johan Lauritsen fra Athenas. Heidi 

tager kontakt. 

 -Jesperhus Blomsterpark lørdag d. 25. maj sammen med nord Jylland. 100-150 personer med 

spisning. Buffet inc. 1 øl/vand. Prisen er ca. 400 kr. pr. pers. Deltager betaling 100 kr. Vi kan få dækket ca. ½ 

fra epilepsiforenings pulje til arrangementer med flere kredse. Thomas søger §18. Vores kreds forventer en 

udgift på ca. 10.000 uden deltagerbetaling.   

 -medlems forespørgsels af arrangement hvor forældre kan snakke sammen. F.eks. legeplads. 

Vi arbejder på at lave et arrangement til foråret.  

 -Landsmøde, epilepsi konference 31/5-2/6 på hotel i Odense. Prinsesse Marie deltager. 

 - Jubilæumsgaven fra foreningen på 2500 kr. til bestyrelsen. Vi aftaler en bestyrelses 

julefrokost. Vi aftaler dato nærmere. 

 -en weekendtur til et feriecenter i 2025 

 



Punkt 5; hovedbestyrelsesmøde 1-2 september Heidi, Birgitte og Thomas deltager fra fredag. Dagsorden: 

Hjertegaver, jakken skal være grå. En gennemgang af kredsene, Heidi forbereder vores gennemgang. 

Foreningen har oplevet at der bliver sendt fup mails ud til medlemmerne. Kreds Østjylland anbefaler at 

bestyrelsens mailadresser fjernes, hvilket vi bakker op om. Vi drøfter håndtering af økonomi i forbindelse 

med sociale aktiviteter. Vi aftaler at til sidste tilmelding er bindende og derefter betales pengene ikke retur, 

medmindre der er venteliste. 

 

Punkt 6; næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 24 okt. I Viborg. Heidi melder os ind i de frivilliges hus i Viborg, 

hvilket er gratis. Hun booker.  

 

 


